
Mladoboleslavsky venkov, z. rt.

Piitomni:
Host6:

dle prezentnilistiny
Milan Krmendik - obec Koch6nky - dlen kontrolni komise

Program iedn6ni RADY

1. Urdeniov6iovatelrj zdpisu

2. Piijetinovfch dlen0
3. lnformace o alokacich finandnich prostiedk0
4. lnformace o stavu standardizace
5. lnformace o stavu zpracovSni strategie
6. Grant - Stromky - Stoda Auto a. s.

7. R0zn6, diskuse

Podklady pro jedndni RADY byly rozesldny dlen0m RADY dne 12.1.0.2015.

Jedn6ni RADY zah6jila lng. Ludmila Novotnd, kterd piivitala piitomn6 dleny RADY a konstatovala,ie
piitomno je 5 (pdt) dlen0 RADY ze 7 (sedmi) a RADA je usndienlschopnd.

Niisledn6 piedala slovo iediteli Jindiichu Hlavat6mu.

Jako ov6iovatel6 zdpisu byli urteni Vladimir Vorel a PaedDr. Josef Rigl.

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA schvaluje ovdiovateli zdpisu Vladimiro Vorlo o PoedDr. Josefo Rigla."

Hlasovdni l-O4l2o1'5t PRO

PROTI

5

0

SIDLO: Smerhovska 78, 29429 Bezno

KANCELAR: Kostelni Hlavno 12,294 76

BANK SPOJ 2700360903 12070 - FIO Banka

367360636910800 - Ceska Spoi01172361,

Zapl's
z JEDNANI SpnAvNi RADY A RADY MfsTNiuo PARTNERSTVI (RADY)

e. o4l20Ls

Datum kondni: 20. 10.2015 od 10:00 hod

Misto: Jizerni Vtelno

t. UrEeni ovdiovatelri zdpisu

Usneseni rady t. 1-D4lz0ts

RADA schvaluje ovdiovateli zdpisu Vladimira Vorla a PaedDr. Josefa Rigla.

IC.



Jindiich Hlavatyi sezndmil RADU s novlimi piihlii5kami za dleny, resp. Partnery mistniho partnerstvf MAS
Mladoboleslavskri venkov (diile jen ,,MAS"). Nove piihldiky za partnery podali TJ Vitana BySice, le
47006153, sidlem Nddraini450, Byiice a spolednost PODKOVAN s. r. o., ,t26763667, 

se sidlem Kovdri
27.

Ke spoletnosti PODKOVAT\t s. r. o. informoval Jindiich Hlavatli RADU, ie spolednost md sidlo v obci
Kovdi, kterd neni soutdsti izemni p0sobnosti MAS. Aredl spolednosti (pivovar) se vSak rozklSdd jak
v katast16lnim 0zemi obce Kovdri, tak i v katastrdlnim rizemi obce Kovance, kterd je souddsti fzemni
p0sobnosti MAS. Tim je splndna podminka, 2e zdjemce o partnerstvi p0sobniv dzemi, ktere je v [zemni
pfisobnosti MAS.

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA piijfmd TJ Vitono Byiice o spoleinost PODKOVAN s. r. o. zo portnery o uklddd iediteli istavu
piiprovu o uzovieni portnerskych smluv."

Jelikoi nebyl vznesen iddn'i protindvrh, piedsedkyn6 dala o ndvrhu hlasovat.

Hlasov6nf 2-0412015: PRO

PROTI

Jindiich Hlavat'i informoval RADU o alokacich finantnich prostiedk0 z jednotlivrich operadnich
program0 v rdmci CLLD. Jednd se o alokaci finandnich prostfedk& na cel6 obdobi 2O1,4-2O2O (resp.
201.6-2022 tedy 7 let - CLLD, 2016-2023 tedy 8 let reiijni ndklady)

Alokace finandn[ch prostiedk0 jsou ndsledujici:

OP Zamdstnanost 10.23L.000,- Kd (hornilimit alokace)

tRoP 22.617.000,- Ki

PRV 14.847.000,- Kd (CLLD)

708.000,- Kd ( projekty spoluprdce)

oP 2P 0,- Kd

Celkovd alokace 48.403.000,- Kd

5

0

Alokace na reiijni niiklady 10.218.466,- Ki
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2. Piijeti nornich ilenti

Usneseni rady i. 2-O4l20ts

RADA piijimd TJ Vitana Byiice a spolednost PODKOVAN s. r. o. za partnery a uklddd iediteli tlstavu
a uzavrent smluv

3. Informace o alokacich finantnich prostiedkfr



Alokace na animace Skol 1-.018.450,- Kd

V rdmci PRV musi na kaidrich 200.000 EUR v CLLD vzniknout L nove pracovni misto. V naSem pilpadd
se jednd o alokaci 548.905 EUR, takie muslvzniknout 3 pracovni mista v podpoienyich projektech.

MAS d;ile budou provdddt vlastnianimadni dinnost v oblasti Skolstvia poradenstvi pro Skoly v tlzemi.
V 0zemi MAS se nachdzi23 zdkladnich 5kol.

V souladu s administraciCLLD v obdobi 201,6-2023 bude nezbytne vytvoiit v kanceldii MAS nejm6n6 2
pracovni mista na zajiStdnitinnosti kancelSie, a jedno pracovni misto na animaci 5kol.

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA bere no vidomiinformoci olokacifinoninich o schvoluje vytvoieni potiebneho poitu pracovnich
mist. RADA uklddd iediteli zaiiitdnlvytvofeni potiebneho poitu procovnich mist, jokmile budou finonini
prostFedky."

Jelikoi nebyl vznesen iddnli protindvrh, piedsedkynd dala o ndvrhu hlasovat.

Hlasovdni 3-04/2015: PRO

PROTI

Jindiich Hlavat'i informoval RADU, ie dne 5. 10. 20L5 obdriel tzv. chybnik ke standardizaci. V rdmci
chybniku je uvedeno 13 bod0, ktere je nutno napravit.

Oprava adresy webovlich strdnek MAS z httos:// .mladoboles lavskyvenkov.cz na
htto://www.mlad leslavskvve n kov.cz

Uvedenidisel dokument0 zveiejndnfch ve sbirce listin
Oprava seznamu partner0 na webovlich strdnkdch tak, aby nejprve v piipadd prdvnickri ch osob
byl uveden ndzev partnera a pak teprve jm6no osoby zastupujicl prdvnickou osobu
v partnerstvi
Opdtovn6 zasldnipiiloh, ktere nebylo moine oteviit.

Do konce iijna 2015 bude SZIF odesldno vypoiiidiini piipominek.

5

0
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Usneseni rady E. 3-O4l2OtS

,,RADA bere na vddomiinformaci alokacifinandnich a schvaluje vytvoienipotiebneho podtu
pracovnich mist. RADA uklddii feditelizajiStdnivytvoienipotiebn6ho podtu pracovnich mist,

le budou finandni

4. lnformace o stavu standardizace



Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA bere no vddomi informaci o stovu Stondordizoce a uklddd iediteli odeslat v terminu vypofdddni
piipominek a ddle iinit veikere dle potieby ikony ke Stondardizoci."

Jelikoi nebyl vznesen iddn'i protindvrh, piedsedkyn6 dala o ndvrhu hlasovat.

Hlasovini 4-O4{2OL5: PRO

PROTI

ZDRZEL SE

Jindiich Hlavatri informoval piitomne dleny RADY, ie v soudasn6 dob6 je zpracovdna analytickd idst
strategie, ndvrhovd ddst strategie a 90% implementadnl ddsti strategie. Nyni probihii dopln6ni a Iprava
analytick6 ddsti strategie v souladu se zmdnami fzemi (M6sto Kosmonosy a obec Bradlec se zapojily
do [zemi MAS Boleslavsko, nov6 piibylo k tizemi MAS Mladoboleslavskf venkov rlzemi obci Brodce,
Piedmdiice nad Jizerou a Tuiice) a zapracovdni pravidel z Metodickeho pokynu pro integrovan6
ndstroje ve zn6niMetodick6ho stanoviska ministrynd pro mistnirozvoj d. 1 k Metodick6mu pokynu pro
vyuiiti integrovanfch ndstroj0 v programov6m obdobi 2014-2020 k integrovan6mu ndstroji
Komunitn6 veden6ho mistniho rozvoje (CLLD).

Po sezndmeni se strategii sezndmil dleny RADY s ndvrhem finandniho pldnu. elenove RADY v diskusi
doporudili zm6nu finantni alokace:

SC-L,,Bezpeend cesta" z 25% na 30%

SC-4 ,,Rodinnd komunitnicentra" z 1,5% na 12%

SC-5,,Sociiilni komunitn[ centra" z 8% na 7%

SC-6 ,,SociSlni podnikdni- investice" z 9Yo na 7%.

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA schvoluie strotegii komunitni vedeniho mistniho rozvoje o uklddd fediteli zajistit potfebnd
0provy o doprocovdnistrotegie, jeji projedndniv rdmcivalndho shromdidini mistniho portnerstvi o jeji
piedloieni ke schvdleni frO".

frADA schvoluje finontni pldn:

tRoP - sc-1 30%

tRoP - sc-2 4%

tRoP - sc-i 12%

5

0

0
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Usneseni rady i. 4-0412015

RADA bere na vddomi informaci o stavu Standardizace a ukldd6 iediteli odeslat v terminu
vypoiildiini piipominek a diile dinit ve5ke16 kroky potiebn6 ke Standardizaci.

5. lnformace o stavu zpracov6ni strategie



tRoP - sc-4 7%

lRoP - sc-s 7%

oP zAM - SC-6 60%

oP zAM - SC-7 40%

PRV-SC-g 70%

PRV - SC-g i0%.

V letech schvoluje RADA finantni pldn ndsledovnd 2016 - 10%, 2017 - 20%, 2078 - 20%, 20L9 - 25%,
2020 - 10%, 2027 - 5% o 2022- 70%.

RADA uklddd iediteli projednot finontni pldn v rdmci komunitniho projedndni, v rdmci zdsodni shody
pldn doplnit o uprovit o zoprocovot jej do strotegie."

Jelikoi nebylvznesen iiidnri protindvrh, piedsedkynd dala o ndvrhu hlasovat.

Hlasovdni 5-O4l20t5z PRO

PROTI

5

0
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Usneseni rady i. O5-O4{2OL5

RADA schvaluje strategii komunitn6 veden6ho mistniho rozvoje a ukliidd iediteli zajistit potiebn6
ipravy a dopracovdni strategie, jeji projedndniv rdmci valneho shromdiddni mlstnfho partnerstvia
jeji piedloieni ke schvdleni RO".

RADA schvaluje finandni pliin:
rRoP - sc-1 30%
rRoP - sc-2 4%

rRoP - sc-3 12%
rRoP - sc-4 7%

rRoP - sc-s 7%

OP ZAM _ SC-6 60%
oP zAM -SC-7 40%
PRV_SC-8 70%

PRV - SC-9 30%.

V letech schvaluje RADA finantni pliin ndsledovnd 201,6 - 1O%,2017 - 2O%o,2018 - 2O%,2019 -
25%,2020 - 1,OYo,2021- 5% a 2022- 1O%.

RADA uklddii iediteli projednat finandnipldn v r5mcikomunitnlho projedndni, v rdmcizdsadnI
nit a a do



Jindiich Hlavatli informoval RADU, ie poddtkem iijna byl oO SfOOR AUTO a. s. doruten ndvrh smlouvy.
Ndvrh smlouvy byl piiloZen jako podklad pro jedni{ni RADY v pozv6nce. Vzhledem k tomu, ie smlouva
byla dorudena ai nyni, bylo projedndno, ie k vrisadb6 dojde ai na jaie. Niislednd Jindiich Hlavat'i
zrekapituloval rozloieni stromk0 v letoSnim roce.

Obec Kochdnky - 120 ks strom0 (80 okrasn6 - topol, olSe jeiiib + 40 ovocn6)

Obec Meieiii - 150 ks ovocnyich strom& (pod6l cest a k rekultivaci skliidky).

Obec Kostelni Hlavno - 30 ks ovocnfch strom0 (pod6l cest)

Obec Dolni Slivno - 70 ks ovocnfch strom0 (pod6l cest)

Obec Byiice - 20 okrasnfch strom0 (pod6l cest)

Obec Kropdtova Vrutice - 30 ks ovocn,fch strom0 (pod6l cest)

Obec Horky nad Jizerou - 50 ks okrasnfch strom0 (park na ndvsi) - v Horkdch nad Jizerou se do
projektu vfsadby zapoji Stiedni odbornd 5kola a stiedni odborn6 uiiliSt6 Horky nad Jizerou
(zejmena ze zemdd6lsk'ich a zahradnicklich obor0)

Zapojen6 obce uhradiv rdmci projektu ostatni ndklady mimo stromk0 (k0ly, hnojivo apod.).

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA souhlasi s uzavienim smlouvy se SQOOA AUTO o. s. o uklddd iediteli zobezpeiit podpis smlouvy
se SXOOA AUTO o. s., a spolu se zopojenymi obcemi zajistit reolizaci projektu."

JelikoZ nebylvznesen iiidnri protindvrh, piedsedkynd dala o ndvrhu hlasovat.

Hlasovdni 5-O4/2O15: PRO

PROTI

UEast ve spolku ,,Centrum regiondlniho rozvoje venkova"

Jindiich Hlavat'yi informoval RADU o moinosti zapojit se do dinnosti spolku ,,Centrum regiondlniho
rozvoje venkova". Spolek rovn6i prosazuje a h6ji ziijmy zapojenrich MAS a navic jeho prostiednictvim
zisk6 Mladoboleslavskri venkov z. ri. Piistup k dal5im potiebn'i m a d0leiitlim informacim a rovn6i bude
mit moinost se zapojit do projekt0 spolku.

5
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Ndvrh usneseni RADY
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6. Grant - Stromky - Skoda Auto a. s.

Usneseni rady t. 6-0412015

,,RADA souhlasi s uzavienim smlouvy se SrOoR AUTO a. s. a uklddd iediteli zabezpedit podpis
smlo se St<ooR AUTo a. a lu se za pojen'imi obcemi zajistit rea lizaci proje ktu. "

7. R0zn6, diskuse



,,RADA souhlosi s ltost ve spolku ,,Centrum regiondlniho rozvoje venkovo" o povdfuje ieditele joko
stotutdrniho zdstupce k zostupovdni istovu ve spolku."

Jelikoi nebyl vznesen Zddnyi protindvrh, piedsedkynd dala o ndvrhu hlasovat.

0prava kancet6ii

Jindiich Hlavat'i informoval RADU, ie Mladoboleslavsk'i venkov z. ri. obdrZel dotaci ve vriSi 73.190,- Kd

od Stiedodesk6ho kraje. V rdmci dotace musi Mladoboleslavskri venkov z. ti. piedat do konce listopadu
2015 strategii komunitn6 vedeneho mistniho rozvoje na Stiedodeskli kraj, ve stavu vjak6m bude
zpracovd na.

V rdmci kanceldii MAS by bylo zapotiebi prov6st Ipravu prostor, aby bylo moind zajistit a piipravovat
novd pracovni mista (poloieni desek na srovndni podlahy a poloieni koberce do dvou kanceldii,
doplndni svitidel v zasedaci mistnosti MAS). V rdmci 0pravy dojde pouze k fhradd materidlu a prdce
budou provedeny sv6pomocl. Cena materiSlu by nemdla piekroiit 20.000,- Kd a ddstka bude vyuiita
z dotace.

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA schvoluje provedeni iprov konceldii o uklddd iediteli reolizaci. RADA uklddd iediteli projednot
s pronajimotelem konceldii moinost zopoiteniidstky no vrub ndjemniho, nebot se jednd o zhodnoceni
m ojetku p ron oj imote le. "

Jelikoi nebyl vznesen i6dn1i protindvrh, piedsedkynd dala o nSvrhu hlasovat.

Hlasov6ni 8-04/2Ot5: PRO

PROTI

5
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0
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Hlasovdni 7-O4l20L5z PRO

PROTI

Usneseni rady E. 7-O4l20t5

RADA souhlasis [dast ve spolku ,,Centrum regiondlniho rozvoje venkova" a povdiuje ieditele jako
statutd rn iho zdstupce k zastupovdni fstavu ve spolku.

Usneseni rady t. 8-O4l2OtS

RADA schvaluje provedeni0prav kanceldiia ukliidii iediteli realizaci. RADA uk16dii iediteli projednat
s pronajimatelem kanceldii moinost zapoiteni ddstky na vrub ndjemn6ho, nebot se jednd o
zhodnoceni



Valn6 shromiid6ni mistniho partnerstvi

Jindfich Hlavati informoval RADU, ie M ladoboleslavski venkov z. tl. obdriel informaci SZtF, ie
vzhledem k funktnimu obdobi ,,V'ib6rov6 komise", kter6 je 1 rok (dle podminek Standardizace) musi
do.iit v letoinim roce k nov6 volb6,,Vfb6rov6 komise".

Koncem mEsice listopadu je pldnovdno valn6 shromilidEni mistniho partnerstvi, kde bude piedloiena
k odsouhlaseni StrateBie komunitn6 veden6ho mistniho rozvoje a bude zapotiebi prov6st volbu ilen0
,,V1ib6rov6 komise".

V rdmci diskuze se dlenov6 RADY shodli, ie bude vhodn6 piipravit volbu ileni ,,Vr/bdrov6 komise" per-
rollam. Je zapotfebi obeslat v5echny dleny, aby navrhli dleny ,,Vri b6rov6 komise" a nilslednd nechat o
n6vrhu hlasovat.

Pro piipad, ie by se valn6 shromdid6ni neseilo v usndSenischopn6m stavu, pak bude nezbytn6 prov6st
odsouhlaseni strategie rovnEi formou per-rollam.

Ndvrh usneseni RADY:

,,RADA schvoluje svoldni volniho shromdiddni mistniho portnerstvi koncem listopodu 2015. RADA
uklddd iediteli piiprovit volbu ilenfi ,,Vi,birovi komise" per-rollom o pFiprovit i odsouhloseni strotegie
formou per-rollom pro piipod, ie by volni shromdiddni mistniho portnerstvi nebylo usndieni schopnd.

Po odsouhloseni strotegie volnim shromdiddnim mistniho portnerstvi uklddd RADA iediteli
doprocovot, piipodnd uprovit strotegii o ndsledni ji piedloiit ke schvdleni frO."

Jelikoi nebyl vznesen iddn! protindvrh, piedsedkyn6 dala o n6vrhu hlasovat.

HlasovSni 9-0412015: PRO

PROTI

5

0

Diskuse

V diskusi uvedl z6stupce obce Kochdnky - Milan Krmenaik, tlen kontrolni komise, Ze by bylo vhodn6
dotaznik spokojenosti obaant, kteri je na strdnkdch MAS rozeslat, resp. Odkaz na tento dotaznik
rozeslat viem partnerskfm obcim, aby jej zveiejnili na webovrl,ch striinkdch obci.
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Usneseni rady t. 9-O4lzots

RADA schvaluje svolSni valn6ho shrom5iddni mistniho partnerstvi koncem listopadu 2015. RADA
uklildii iediteli piipravit volbu tlen0 ,,V'ib6rov6 komise" per-rollam a piipravit iodsouhlaseni
strategie formou per-rollam pro piipad, Ze by valn6 shrom;liddni mistniho partnerstvi nebylo
usndieni schopn6.
Po odsouhlaseni strategie valnr/'m shromdiddnim mistniho partnerstvi uklddii RADA iediteli

U a ndsled n6 loiit ke schvii leni AO.



Jindfich Hlavati uvedl, ie tak uiinf a roze5le odkaz na dotaznik viem partnersklim obcim se iddosti o
zveie.indniodkazu na dotaznik na webov\i'ch strdnkdch obci.

jedndniSprdvni rady a Rady MAS bylo ukonaeno ve 12:30 hodin.

Ov6iil dne: Vladimir Vorel

PaedDr. Josef Rigl

Za psal: Jindfich Hlavatv

r
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